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QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES 
001 

 
This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic 

Development Canada RFP # ISED192521.  ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE RFP REMAIN 
UNCHANGED. / Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant 
la demande d’Innovation, Sciences et Développement économique Canada DDP #ISED192521. TOUTE 

LES MODALITES ET CONDITIONS DE LA DDP DEMEURENT SANS CHANGEMENT. 
 
 

**Version française ci-dessous** 
 

 
 
Question No. 1: 

Having reviewed the RFSO, we are interested in knowing the names of the suppliers currently listed as suppliers to 
Canada for these services (under the current SO) as well as the dollar amounts spent on these services (under the 
current SO) for the past five years. 
 

Answer No. 1: 

Currently, there are six (6) Standing Offer Agreement (SOA) Holders under contract:   
 
BDO Canada Limited 
Raymond Chabot Inc. 
Lemieux Nolet Inc. 
Dodick Landau Inc. 
Pollard & Associates Inc. 
Howard Melvin Wasserman 
 
In the past five (5) years (2014 to date), the OSB has retained the services of LITs via the SOA on three 
(3) occasions. The details of these services retained are as follows:  
 

LIT Used Under RFSO Year of 
Conservatory 

Measures 

Contract Cost 

Dodick Landau Inc. 2017 No cost option to OSB 

Raymond Chabot Inc. 2017 No cost option to OSB 

Lemieux Nolet Inc. 2017 $147,972.83 
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***English Version Above*** 
 
 
Question No. 1: 

Après avoir examiné la DOC, nous aimerions connaître le nom des fournisseurs actuellement inscrits en 
tant que titulaires de COC du Canada pour ces services (en vertu de la COC actuelle) ainsi que les 
montants dépensés pour ces services (en vertu de la COC actuelle) au cours des cinq dernières années. 
 
Réponse No. 1: 

Il y a présentement six (6) titulaires de convention d’offre à commandes (COC) sous contrat :   
 
BDO Canada Limited 
Raymond Chabot Inc. 
Lemieux Nolet Inc. 
Dodick Landau Inc. 
Pollard & Associates Inc. 
Howard Melvin Wasserman 
 
Au cours des cinq (5) dernières années (de 2014 à aujourd'hui), le BSF a retenu les services de SAI par 
l'entremise de la DOC à trois (3) reprises. Le détail de ces services retenus est le suivant : 
 

SAI retenu sous la 
DOC  

Année des 
mesures 

conservatoires  

Contract Cost 

Dodick Landau Inc. 2017 Option sans coût pour le BSF 

Raymond Chabot Inc. 2017 Option sans coût pour le BSF 

Lemieux Nolet Inc. 2017 $147,972.83 

 
 


